
 
 
 
 
 
Interpellation till Kultur- och tekniknämndens ordförande 
 
 
 
I verksamhetsplanen för Kultur- och tekniknämnden för 2023, kunde vi läsa att 
tekniska förvaltningen ska initiera ett pilotprojekt kopplat till vatten- och 
avloppsrening. Kontakt skulle tas med bland annat universitetet och sakkunniga för 
att påbörja ett projekt kopplat till till exempel rening av läkemedelsrester. 
 
Detta tyckte vi i Vänsterpartiet var mycket positivt då rent och giftfritt dricksvatten är 
en fråga vi driver. Vi har också skrivit om det i vårt lokala valprogram.  
 
 
 
 
Med hänvisning till ovanstående önskar vi svar på följande fråga 
 
Hur långt har vi kommit i detta projektet? 
 
 
 
 
 
 
Annika Finnström (V) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 


